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Številka: 900-15/2018 
Datum:   30. 1. 2019 
 
 

ZZ AA PP II SS NN II KK   

22..  RREEDDNNEE  SSEEJJEE  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE,,    

KKII  JJEE  BBIILLAA  VV  ČČEETTRRTTEEKK,,  2244..  11..  22001199,,  OOBB  1177..0000  VV  SSEEJJNNII  SSOOBBII  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE,,  

NNAA  JJEESSEENNIICCAAHH,,  CCEESSTTAA    ŽŽEELLEEZZAARRJJEEVV  66  

 
PRISOTNE ČLANICE IN ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Gregor ČOP, Edina DŽAMASTAGIĆ, mag. Almin GORINJAC, Boris GRILC, Jure 
KRAŠOVEC, Maja KRIŽNAR, Uroš LAKIĆ, Janez MARINČIČ, dr. Adis MEDIĆ, Tomaž 
Tom MENCINGER, Vlado MLINAREC, Maja OTOVIČ, Iztok PERGAREC, Vera PINTAR, 
Marko PLEČNIK, Žiga PRETNAR, Miha REBOLJ, Alma REKIĆ, Miha REZAR, Stanko 
SEDLAR, Marta SMODIŠ, dr. Borut STRAŽIŠAR, Žarko ŠTRUMBL, Jernej UDIR, 
Veronika VIDMAR, Marko ZUPANČIČ in Boštjan ŽIGON 
 
OPRAVIČENO ODSOTNA ČLANICA: Maja RAZINGAR 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Blaž RAČIČ –župan občine Jesenice, mag. Valentina GORIŠEK – direktorica občinske 
uprave, Matej SMUKAVEC – vodja Oddelka za okolje in prostor, mag. Vera DJURIĆ 
DROZDEK – vodja Oddelka za gospodarstvo, Ines DVORŠAK – svetovalka za odnose z 
javnostmi, Mojca LEVSTIK – svetovalka za Občinski svet, mag. Vojko OTOVIČ – 
predsednik Nadzornega odbora občine Jesenice v mandatu 2014 – 2018 ter Eldina 
ČOSATOVIĆ, mag. - Razvojna agencija Zgornje Gorenjske 
 
MEDIJI: 
Urša PETERNEL – Gorenjski glas in Nataša HAREJ – Radio Triglav 
 
ZAPISNIK JE ZAPISALA:  
Mojca LEVSTIK 
 
Župan Blaž Račič je na začetku 2. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice 
pozdravil vse prisotne članice in člane Občinskega sveta Občine Jesenice. Opozoril jih je, 
da se seja snema, zvočni posnetek pa se neposredno predvaja preko spletne strani 
Občine Jesenice. Povedal je, da je na seji v danem trenutku prisotnih 21 svetnic in 
svetnikov, kar pomeni, da je Občinski svet sklepčen, kdo je bil, poleg svetnic in svetnikov, 
še vabljen na sejo ter katero dodatno gradivo so svetniki že prejeli pred sejo.  
 
Župan Blaž Račič je v nadaljevanju predlagal, da se na dnevni red uvrstita dodatni točki, 
in sicer Predlog soglasja k imenovanju direktorja Razvojne agencije Zgornje Gorenjske 
ter Predlog soglasja k spremembi Pravilnika o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest 
Razvojne agencije Zgornje Gorenjske.  
 
Predlagal je  

http://www.jesenice.si/
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11. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlagani dnevni red 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice se razširi tako, da 
se vanj vključi dodatna točka z naslovom »Predlog soglasja k imenovanju direktorja 
Razvojne agencije Zgornje Gorenjske«. Točka se obravnava kot 10.5 točka dnevnega 
reda. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 26 
 ZA – 20 
 PROTI - 1 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
12. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlagani dnevni red 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice se razširi tako, da 
se vanj vključi dodatna točka z naslovom »Predlog soglasja k spremembi Pravilnika o 
organizaciji in sistemizaciji delovnih mest Razvojne agencije Zgornje Gorenjske.« Točka 
se obravnava kot 12. točka dnevnega reda, ostale točke pa se ustrezno preštevilčijo. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 26 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Župan Blaž Račič je svetnike vprašal še po morebitnih drugih predlogih za spremembo 
predlaganega dnevnega reda, a jih ni bilo, zato je v sprejem predlagal  
 
13. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
1. Potrditev besedila zapisnika 1. konstitutivne seje Občinskega sveta občine Jesenice, ki 

je bila 12. 12. 2018 
2. Predlog Odloka o določitvi nadomestila stroškov lokacijske preveritve v Občini 

Jesenice – PRVA OBRAVNAVA  
3. Predlog Odloka o določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za spremembo 

namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu Občine Jesenice – PRVA 
OBRAVNAVA  

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o dodeljevanju državnih pomoči 
de minimis za pospeševanje malega gospodarstva v občini Jesenice – PRVA 
OBRAVNAVA 

5. Predlog uskladitve poteka meje občine Jesenice z mejami parcel - uskladitev meje s 
sosednjo občino Žirovnica  

6. Predlog uskladitve poteka meje občine Jesenice z mejami parcel - uskladitev meje s 
sosednjo občino Kranjska Gora  

7. Predlog Sklepa o načinu financiranja političnih strank v občini Jesenice 
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8. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 2. dopolnitev Načrta 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2019 

9. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 2. dopolnitev Načrta 
pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2019 

10. Volitve in imenovanja: 
10.1 Predlog za imenovanje predstavnika Občine Jesenice v Svet Srednje šole Jesenice 
10.2 Predlog za imenovanje predstavnice Občine Jesenice v Svet lokalnih skupnosti pri 

CSD Gorenjska 
10.3 Predlog za imenovanje predstavnikov Občine Jesenice v Upravni odbor Fakultete 

za zdravstvo Angele Boškin 
10.4 Predlog za imenovanje članov Nadzornega odbora občine Jesenice za mandatno 

obdobje 2018–2022 
10.5 Predlog soglasja k imenovanju direktorja Razvojne agencije Zgornje Gorenjske 
11. Predlog za podelitev priznanj Občine Jesenice v letu 2019 
12. Predlog soglasja k spremembi Pravilnika o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest 

Razvojne agencije Zgornje Gorenjske 
13. Predlog Programa dela Občinskega sveta občine Jesenice za leto 2019 
14. Predlog soglasja k Programu dela Razvojne agencije Zgornje Gorenjske za leto 2019 

s finančnim načrtom  
15. Poročilo o opravljenem nadzoru projekta Pohodništvo v občini Jesenice v letu 2017 in 

Poročilo o delu Nadzornega odbora v mandatnem obdobju 2014 - 2018 
16. Informacije, vprašanja in pobude 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 17 
 PROTI - 0 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  ZZAAPPIISSNNIIKKAA  11..  KKOONNSSTTIITTUUTTIIVVNNEE  SSEEJJEE  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA  

OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  1122..  1122..  22001188  

 
Župan Blaž Račič je v razpravo dal besedilo zapisnika 1. konstitutivne seje Občinskega 
sveta občine Jesenice, ki je bila 12. 12. 2018.  
 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
14. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
POTRDITEV BESEDILA ZAPISNIKA 1. KONSTITUTIVNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
OBČINE JESENICE, KI JE BILA 12. 12. 2018 
 
Potrdi se besedilo zapisnika 1. konstitutivne seje Občinskega sveta občine Jesenice, ki je 
bila 12. 12. 2018. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 26 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  22::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOOLLOOČČIITTVVII  NNAADDOOMMEESSTTIILLAA  SSTTRROOŠŠKKOOVV  LLOOKKAACCIIJJSSKKEE  

PPRREEVVEERRIITTVVEE  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA    

 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice so poročali Miha 
Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami, 
Boris Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance ter Veronika Vidmar – 
predsednica Statutarno pravne komisije. 
 
V razpravi so sodelovali: Jure Krašovec, Marko Zupančič, Jernej Udir, Uroš Lakić in 
Matej Smukavec. 
 
Jure Krašovec je povedal, da je Občinski svet na zadnji seji v prejšnjem mandatu že 
obravnaval to tematiko in točko umaknil iz dnevnega reda, ker je bila predlagana po 
hitrem postopku, ker se je končeval mandat in ker je bilo besedilo nejasno. Razočaran je, 
da je besedilo Odloka sedaj popolnoma enako in da se ni upoštevalo priporočil 
prejšnjega Občinskega sveta. 
 
Matej Smukavec je pojasnil, da so v prejšnjem mandatu to gradivo obravnavali samo 
odbori, Občinski svet pa gradiva ni obravnaval, ker je bila točka že pri sprejemanju 
dnevnega reda umaknjena. Občinski svet zato ni dal nobenih priporočil, ravno tako pa 
dopolnitev in pripomb tudi ni bilo na odborih, ki so gradivo obravnavala.  
 
Marko Zupančič je postavil vprašanje, ali je v stroških zajet tudi ogled terena oz. lokacije 
ter ali je možno podati kakšno oceno, koliko časa naj bi trajal postopek lokacijske 
preveritve.  
Meni, da bi bilo prav, da bi urbanista imeli zaposlenega na Občini, kajti ta odlok bo 
verjetno veljal daljše obdobje in bo te naloge lažje izvajati z občinskim urbanistom, kot pa 
s kakšnim zunanjim izvajalcem. Zanima ga tudi, kakšna je praksa po drugih občinah. 
 
Matej Smukavec je odgovoril, da so v nadomestilo vključeni vsi stroški, tudi stroški 
potencialnih ogledov terena. Čas trajanja postopka je zelo težko oceniti, ker so v 
postopek vključeni tudi državni nosilci urejanja prostora, bi pa verjetno postopek lahko bil 
zaključen nekje v roku dveh mesecev. 
Glede urbanista se preverja formalno izpolnjevanje pogojev zaposlenega na Občini 
Jesenice, ki že sedaj dela na področju urbanizma. Bodo pa potrebna dodatna 
izobraževanja in ustrezen strokovni izpit, ki jih izvaja Zbornica za arhitekturo in prostor. 
Trenutno pa ima zelo malo občin zaposlene občinske urbaniste. 
 
Jernej Udir je povedal, da se bo z višino nadomestila potrebno prilagoditi povpraševanju. 
Če bo namreč nadomestilo previsoko, potem občina Jesenice ne bo zanimiva za 
investitorje. 
 
Matej Smukavec je pojasnil, da gre pri tem odloku za izjemne primere spreminjanja 
prostorskega akta, zato ni bojazni, da bi zaradi tega nadomestila zgubljali investitorje. 
 
Uroš Lakić je predlagal, da bi bilo glede na število občino smiselno razmišljati o skupnem 
urbanistu, ki bi delo opravljal za več občin. 
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Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
 
15. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG ODLOKA O DOLOČITVI NADOMESTILA STROŠKOV LOKACIJSKE 
PREVERITVE V OBČINI JESENICE – PRVA OBRAVNAVA  
 
Sprejme se predlog Odloka o določitvi nadomestila stroškov lokacijske preveritve – PRVA 
OBRAVNAVA, s pripombami in predlogi iz razprave: 

 formalna preveritev pobude se opravi že pred izdajo sklepa o lokacijski preveritvi; 
 postopek se verjetno izvaja po določilih ZUP-a, zato naj se tudi določbe odloka 

uskladijo s tem zakonom; 
 odlok bi moral urejati tudi način in vsebino vodenja evidence lokacijskih preveritev; 
 na začetku prvega stavka 1. člena se doda beseda »ta«; 
 naslov 2. člena se spremeni, tako da se glasi: »višina nadomestila stroškov«; 
 v prvem stavku 2. člena se beseda »strošek« nadomesti z besedama 

»nadomestilo stroškov«; 
 v prvem stavku 3. člena se za besedo »nadomestila« doda beseda »stroškov«; 
 na MOP naj se preveri, ali pobudnik začasne rabe dejansko plačuje stroške, ker 

zakon govori samo o investitorju. Pojem investitorja pa opredeljuje Gradbeni 
zakon; 

 določi naj se, kdo je pritožbeni organ; 
 v 3. odstavku 3. člena naj se za besedo »nadomestil« doda beseda »stroškov«; 
 odlok naj začne veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, 

kajti skrajševanje vacatia legi je dopustno zgolj v omejenih in izjemnih okoliščinah; 
 glede na število občin, bi bilo smiselno razmišljati o skupnem urbanistu, ki bi delo 

opravljal za več občin. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 22 
 PROTI - 1 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOOLLOOČČIITTVVII  TTAAKKSSEE  ZZAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAANNJJEE  ZZAASSEEBBNNIIHH  PPOOBBUUDD  

ZZAA  SSPPRREEMMEEMMBBOO  NNAAMMEENNSSKKEE  RRAABBEE  PPRROOSSTTOORRAA  VV  OOBBČČIINNSSKKEEMM  PPRROOSSTTOORRSSKKEEMM  

NNAAČČRRTTUU  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA    

 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice so poročali Miha 
Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami, 
Boris Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance ter Veronika Vidmar – 
predsednica Statutarno pravne komisije. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
 
16. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG ODLOKA O DOLOČITVI TAKSE ZA OBRAVNAVANJE ZASEBNIH POBUD 
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ZA SPREMEMBO NAMENSKE RABE PROSTORA V OBČINSKEM PROSTORSKEM 
NAČRTU OBČINE JESENICE – PRVA OBRAVNAVA  
 
Sprejme se predlog Odloka o določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za 
spremembo namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu Občine Jesenice – 
PRVA OBRAVNAVA, s pripombami in predlogi iz razprave: 

 na začetku prvega stavka 1. člena se doda beseda »ta«; 
 ali lahko Občina predpiše poleg takse še kaj, saj v zakonu tega pooblastila nima; 
 MOP naj se zaprosi za uradno pisno pojasnilo, kje in na kakšen način se vlagajo 

pobude. Skladno s temi pojasnili, naj se besedilo Odloka do druge obravnave 
ustrezno spremeni ali dopolni; 

 zakonske dikcije naj se prepišejo točno, ali pa naj se jih iz besedila odloka izpusti; 
 zakaj je predlagana najnižja taksa in kako se ta taksa lahko spremeni. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 22 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  44::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  

DDOODDEELLJJEEVVAANNJJUU  DDRRŽŽAAVVNNIIHH  PPOOMMOOČČII  DDEE  MMIINNIIMMIISS  ZZAA  PPOOSSPPEEŠŠEEVVAANNJJEE  MMAALLEEGGAA  

GGOOSSPPOODDAARRSSTTVVAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice so poročali Žarko 
Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe, Boris Grilc 
– predsednik Odbora za proračun in finance ter Veronika Vidmar – predsednica 
Statutarno pravne komisije. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
 
17. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
DODELJEVANJU DRŽAVNIH POMOČI DE MINIMIS ZA POSPEŠEVANJE MALEGA 
GOSPODARSTVA V OBČINI JESENICE – PRVA OBRAVNAVA 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o dodeljevanju 
državnih pomoči de minimis za pospeševanje malega gospodarstva v občini Jesenice – 
PRVA OBRAVNAVA, s pripombami in predlogi iz razprave: 

 v 20. in 30. členu Odloka se beseda »brezposeln« zamenja z besedilom 
»prenehanje delovnega razmerja oz. pogodbe o zaposlitvi pri prejemniku 
sredstev«; 

 besedilo v 1. členu se spremeni, tako da se glasi: »V Odloku o dodeljevanju 
državnih pomoči de minimis za pospeševanje malega gospodarstva v občini 
Jesenice (Ur. list RS, št. 45/15, 9/16 in 17/17), se spremenita naslov in besedilo 6. 
člena tako da se glasita:«; 
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 v naslovu 6. člena se beseda »določila« zamenja z besedo »načela«; 
 stavek 6. člena se spremeni, tako da se glasi: »Splošna načela, ki veljajo za vse 

ukrepe tega odloka so:« 
 v 13. alinei 16. člena se besedi »v kolikor« zamenjata z besedo »če«; 
 v 14. alinei 6. člena se črtata besedi »nova alinea«; 
 zakaj je v 1. členu navedeno, da morajo upravičenci na sedežu podjetja in v 

registrirani poslovni enoti na območju občine Jesenice opravljati dejavnost in imeti 
zaposlene ljudi; 

 v 2. členu je 2. alinea 5. odstavka v neskladju s prehodnim odstavkom; 
 v 9. členu naj se pri pogojih spremeni 4. alinea, tako da se glasi: »naložba mora 

biti izvedena na sedežu podjetja ali njegovi poslovni enoti, pri čemer se mora 
naložba nahajati na območju občine Jesenice«; 

 v 15. členu naj se opredeli, kaj pomenijo novo vzpostavljene storitvene dejavnosti. 
Poleg tega bi bilo dobro nekaj dati še na razvoj podeželja. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 26 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  55::  

PPRREEDDLLOOGG  UUSSKKLLAADDIITTVVEE  PPOOTTEEKKAA  MMEEJJEE  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZ  MMEEJJAAMMII  PPAARRCCEELL  --  

UUSSKKLLAADDIITTEEVV  MMEEJJEE  SS  SSOOSSEEDDNNJJOO  OOBBČČIINNOO  ŽŽIIRROOVVNNIICCAA    

 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročal Miha 
Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami. 
 
V razpravi so sodelovali: dr. Borut Stražišar, Marko Zupančič in Matej Smukavec. 
 
Dr. Borut Stražišar je postavil vprašanje, ali se pri uskladitvi mej med občinami upošteva 
tudi zaokroženost lastništva, da ne bo prihajalo do primerov, da bo nek lastnik imel npr. 
90 % svojega zemljišča v občini Jesenice, 10 % pa v sosednji občini.  
 
Matej Smukavec je odgovoril, da se zaokroženost lastništva pri uskladitvi mej ne 
upošteva, ampak je ta uskladitev vezana na parcelne meje oz. na katastrske občine. Že 
zakon namreč točno določa v kakšnem pasu je možno prilagajati meje med občinami. 
 
Marko Zupančič je postavil vprašanje, ali se z uskladitvijo mej zaokrožuje neke smiselne 
celote.  
 
Matej Smukavec je povedal, da se z uskladitvijo mej zaokrožuje katastrske občine, tako 
da se meja med občinami postavlja na parcelne meje.  
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
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18. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG USKLADITVE POTEKA MEJE OBČINE JESENICE Z MEJAMI PARCEL - 
USKLADITEV MEJE S SOSEDNJO OBČINO ŽIROVNICA  
 
Občinski svet občine Jesenice soglaša z uskladitvijo poteka meje med občino Jesenice in 
občino Žirovnica po predlogu kot je razviden z obrazca 'Spremembe občinske meje'. 
 
Obrazec 'Spremembe občinske meje' je priloga tega sklepa. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  66::  

PPRREEDDLLOOGG  UUSSKKLLAADDIITTVVEE  PPOOTTEEKKAA  MMEEJJEE  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZ  MMEEJJAAMMII  PPAARRCCEELL  --  

UUSSKKLLAADDIITTEEVV  MMEEJJEE  SS  SSOOSSEEDDNNJJOO  OOBBČČIINNOO  KKRRAANNJJSSKKAA  GGOORRAA    

 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročal Miha 
Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
 
19. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG USKLADITVE POTEKA MEJE OBČINE JESENICE Z MEJAMI PARCEL - 
USKLADITEV MEJE S SOSEDNJO OBČINO KRANJSKA GORA  
 
Občinski svet občine Jesenice soglaša z uskladitvijo poteka meje med občino Jesenice in 
občino Kranjska Gora po predlogu kot je razviden z obrazca 'Spremembe občinske meje'. 
 
Obrazec 'Spremembe občinske meje' je priloga tega sklepa. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 25 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  77::  

PPRREEDDLLOOGG  SSKKLLEEPPAA  OO  NNAAČČIINNUU  FFIINNAANNCCIIRRAANNJJAA  PPOOLLIITTIIČČNNIIHH  SSTTRRAANNKK  VV  OOBBČČIINNII  

JJEESSEENNIICCEE  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
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O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala 
Veronika Vidmar – predsednica Statutarno pravne komisije in Boris Grilc – predsednik 
Odbora za proračun in finance. 
 
Dr. Borut Stražišar je opozoril, da se predloga amandmajev Odbora za proračun in 
finance ter Statutarno pravne komisije nekoliko pokrivata, zato predlaga, da se dogovori, 
kateri amandma se sprejme.  
 
Mag. Valentina Gorišek je pojasnila, da se predloga amandmajev ne pokrivata, temveč 
se amandma Odbora za proračun in finance sklicuje na amandma Statutarno pravne 
komisije, zato je prav, da se sprejmeta oba predloga amandmajev.  
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
 
20. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG SKLEPA O NAČINU FINANCIRANJA POLITIČNIH STRANK V OBČINI 
JESENICE – SPREJEM AMANDMAJA 
 
V 1. členu Sklepa o načinu financiranja političnih strank v občini Jesenice se dodata 2. in 
3. odstavek, ki se glasita: 
 
»Višina sredstev za posamezno politično stranko se izračuna tako, da se najprej od 
skupnega zneska glasov na volitvah odšteje število glasov, ki so jih prejele neodvisne 
liste. Novo dobljeno število glasov predstavlja osnovo za izračun odstotkov sofinanciranja 
za posamezno politično stranko.  
 
Nominalni znesek sofinanciranja posamezne politične stranke se izračuna tako, da se 
znesek, ki je v vsakoletnem proračunu zagotovljen na postavki 1020 – Financiranje 
političnih strank pomnoži z odstotki, prikazanim v Tabeli 1 tega Sklepa.« 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Amandma je bil sprejet. 
 
 
21. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG SKLEPA O NAČINU FINANCIRANJA POLITIČNIH STRANK V OBČINI 
JESENICE – SPREJEM AMANDMAJA 
 
V 2. členu Sklepa o načinu financiranja političnih strank v občini Jesenice se doda 2. 
odstavek, ki se glasi: 
 
»Glede na doseženo število glasov na volitvah v letu 2018 političnim strankam pripadajo 
naslednji deleži iz proračuna občine Jesenice: 
 
Zap. št. Ime liste oz. stranke Št. glasov % glasov 

1. SD – Socialni demokrati 1173 20,89 

2. SDS – Slovenska demokratska stranka 895 15,94 

3. SMC – Stranka modernega centra 887 15,81 

4. LMŠ – Lista Marjana Šarca 816 14,54 
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5. Levica 791 14,10 

6. DeSUS – Demokratična stranka upokojencev 
Slovenije 

515 9,17 

7. SLS – Slovenska ljudska stranka 324 5,77 

8. NSi – Nova Slovenija – Krščanski demokrati 213 3,79 

 SKUPAJ 5614 100,00 

.« 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Amandma je bil sprejet. 
 
in 
 
22. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG SKLEPA O NAČINU FINANCIRANJA POLITIČNIH STRANK V OBČINI 
JESENICE 
 
Sprejme se predlog Sklepa o načinu financiranja političnih strank v občini Jesenice, s 
sprejetima amandmajema. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 25 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  88::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  22..  

DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  RRAAZZPPOOLLAAGGAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  VV  

LLAASSTTII  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22001199  

 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice so poročali Miha 
Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami, 
Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe in 
Boris Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance. 
 
V razpravi so sodelovali: dr. Borut Stražišar, Boris Grilc, mag. Almin Gorinjac, Matej 
Smukavec, mag. Valentina Gorišek in župan Blaž Račič. 
 
Dr. Borut Stražišar je povedal, da je Občina očitno že v dogovoru s potencialnimi kupci 
navedenih nepremičnin in te nepremičnine ne bodo šle v širšo prodajo oz. širša javnost ni 
obveščena o možnosti nakupa. Z vidika racionalne rabe javnega premoženja in 
občinskega proračuna je interes, da se te nepremičnine prodajo čim dražje, zato ga 
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zanima, ali je bila predhodno opravljena kakšna analiza, ali obstajajo potencialno še 
kakšni drugi interesenti za nakup teh nepremičnin. 
 
Matej Smukavec je pojasnil, da zakon točno določa, kakšni so postopki prodaje. 
Določene so tudi mejne vrednosti, kdaj je nepremičnino možno prodati z neposredno 
pogodbo, s tem, da je predhodno objavljena namera. Javnost torej je seznanjena z 
možnostjo nakupa nepremičnin, ki jih Občina prodaja. 
 
Boris Grilc je postavil vprašanje, ali Občina ima evidenco nepremičnin, ki bi se lahko 
prodale na javni dražbi ali z javnim zbiranjem ponudb. 
 
Matej Smukavec je odgovoril, da se na javni dražbi ali z javnim zbiranjem ponudb 
prodajajo predvsem starejša stanovanja, ki so prazna. Glede zemljišč, pa je Občina 
Jesenice še vedno lastnica zemljišča na območju Vrbja, ostalega premoženja, iz 
katerega bi bili lahko neki večji donosi, pa Občina nima.  
 
Dr. Borut Stražišar je glede pristopa k občinskim nepremičninam predlagal, da naj se 
najprej določi, na katerem segmentu je smiselna koncentracija poslovnih prostorov. 
Namesto, da se te poslovne prostore sedaj prodaja, bi bilo bolj smiselno, da z njihovimi 
menjavami Občina dobi poslovne prostore na drugi lokaciji, ki so v interesu lokalne 
skupnosti. 
 
Župan Blaž Račič je povedal, da se s predlogom, ki je v gradivu, dopolnjuje veljavni 
Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem. Gre zgolj za manjše uskladitve in za 
poslovni prostor na Cesti maršala Tita 41.  
 
Matej Smukavec je pojasnil, da ima Občina Jesenice v lasti kar veliko poslovnih 
prostorov, tako da so tudi stroški vzdrževanja teh nepremičnin kar visoki. Za poslovni 
prostor na Cesti maršala Tita 41 ni interesa, ker gre za manjši prostor. Na Jesenicah 
namreč ni nekih večjih potreb po pisarniških prostorih, večje potrebe so po industrijskih 
objektih in halah. 
 
Mag. Almin Gorinjac je povedal, da je poslovni prostor na Cesti maršala Tita 41 imel v 
upravljanju Mladinski center Jesenice. Ko se je Mladinski center umaknil iz tega prostora, 
ga je Občina poskušala oddati, vendar za najem ni bilo nobenega interesa. Potrebno bi 
bilo razmisliti o tem, ali obstaja interes med društvi, ki bi lahko uporabljala ta prostor.  
Sredstva, ki se dobijo od prodaje teh prostorov, bi se morala vezati namensko in porabiti 
izključno za nakup drugih nepremičnin.  
 
Župan Blaž Račič je odgovoril, da je poslovni prostor na Cesti maršala Tita 41 majhen in 
zato tudi ni najbolj primeren za izvajanje neke društvene dejavnosti.  
 
Mag. Valentina Gorišek je pojasnila, da se sredstva, ki se pridobijo s prodajo stvarnega 
premoženja, lahko namenijo samo za nakup ali vzdrževanje stvarnega premoženja in ne 
smejo biti porabljena za druge namene. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
 
23. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG NAČRTA RAVNANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM – 2. 
DOPOLNITEV NAČRTA RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM V 
LASTI OBČINE JESENICE ZA LETO 2019 



12 

 

Sprejme se 2. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine 
Jesenice za leto 2019, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem za leto 2019, s tem, da se o možnosti nakupa poslovnega prostora na 
naslovu Cesta maršala Tita 41 obvesti tudi upravnika te večstanovanjske stavbe. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 24 
 PROTI - 1 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  99::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  22..  

DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  PPRRIIDDOOBBIIVVAANNJJAA  NNEEPPRREEMMIIČČNNEEGGAA  PPRREEMMOOŽŽEENNJJAA  VV  LLAASSTT  

OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22001199  

 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice so poročali Miha 
Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami, 
Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe in 
Boris Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance. 
 
Žarko Štrumbl je postavil vprašanje, ali razširitev križišča na Lipcah ni v pristojnosti 
Direkcije RS za infrastrukturo. 
 
Matej Smukavec je odgovoril, da je cesta iz Lipc proti avtokampu Perun v občinski lasti, 
zato tudi ureditev križišča ni v pristojnosti Direkcije RS za infrastrukturo, ampak je v 
pristojnosti Občine Jesenice. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
 
24. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG NAČRTA RAVNANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM – 2. 
DOPOLNITEV NAČRTA PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA V LAST 
OBČINE JESENICE ZA LETO 2019 
 
Sprejme se 2. dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine 
Jesenice za leto 2019, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem za leto 2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 27 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  1100..11::  

VVOOLLIITTVVEE  IINN  IIMMEENNOOVVAANNJJAA::  PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  IIMMEENNOOVVAANNJJEE  PPRREEDDSSTTAAVVNNIIKKAA  OOBBČČIINNEE  

JJEESSEENNIICCEE  VV  SSVVEETT  SSRREEDDNNJJEE  ŠŠOOLLEE  JJEESSEENNIICCEE  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročala Vera 
Pintar – predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
25. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PREDLOG ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKA OBČINE 
JESENICE V SVET SREDNJE ŠOLE JESENICE 
 
Za predstavnico Občine Jesenice v Svet zavoda Srednja šola Jesenice se imenuje Sonjo 
Tušar, roj. 21.6.1977, stanujočo na naslovu Hrušica 56, Hrušica. 
 
Mandat članov Sveta Srednje šole Jesenice traja 4 leta in začne teči z dnem 
konstituiranja Sveta šole. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 26 
 ZA – 21 
 PROTI - 3 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1100..22::  

VVOOLLIITTVVEE  IINN  IIMMEENNOOVVAANNJJAA::  VVOOLLIITTVVEE  IINN  IIMMEENNOOVVAANNJJAA::  PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  IIMMEENNOOVVAANNJJEE  

PPRREEDDSSTTAAVVNNIICCEE  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  VV  SSVVEETT  LLOOKKAALLNNIIHH  SSKKUUPPNNOOSSTTII  PPRRII  CCSSDD  

GGOORREENNJJSSKKAA  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročala Vera 
Pintar – predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
26. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PREDLOG ZA IMENOVANJE PREDSTAVNICE OBČINE 
JESENICE V SVET LOKALNIH SKUPNOSTI PRI CSD GORENJSKA 
 
Za predstavnico Občine Jesenice v Svet lokalnih skupnosti pri Centru za socialno delo 
Gorenjska se imenuje Slavko Brelih, roj. 22.3.1950, stanujočo na naslovu Javorniški Rovt 
43, Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 25 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  1100..33::  

VVOOLLIITTVVEE  IINN  IIMMEENNOOVVAANNJJAA::  PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  IIMMEENNOOVVAANNJJEE  PPRREEDDSSTTAAVVNNIIKKOOVV  OOBBČČIINNEE  

JJEESSEENNIICCEE  VV  UUPPRRAAVVNNII  OODDBBOORR  FFAAKKUULLTTEETTEE  ZZAA  ZZDDRRAAVVSSTTVVOO  AANNGGEELLEE  BBOOŠŠKKIINN  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročala Vera 
Pintar – predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Dr. Borut Stražišar se je skladno z 99. in 100. členom Statuta občine Jesenice izločil iz 
razprave in glasovanja pri tej točki dnevnega reda. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
27. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PREDLOG ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV OBČINE 
JESENICE V UPRAVNI ODBOR FAKULTETE ZA ZDRAVSTVO ANGELE BOŠKIN 
 
Za predstavnike Občine Jesenice v Upravni odbor Fakultete za zdravstvo Angele Boškin 
se imenuje: 
1. dr. Boruta Stražišarja, roj. 20.8.1965, stanujočega na naslovu Gradnikova 5, Jesenice, 
2. mag. Vojka Otoviča, roj. 21.12.1961, stanujočega na naslovu Pionirska 8, Jesenice, 
3. mag. Iva Ščavničarja, roj. 31.8.1952, stanujočega na naslovu Cesta maršala Tita 18, 

Jesenice in 
4. Ksenijo Noč, roj. 2.2.1975, stanujočo na naslovu Cesta maršala Tita 22, Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 26 
 ZA – 22 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

TTOOČČKKAA  1100..44::  

VVOOLLIITTVVEE  IINN  IIMMEENNOOVVAANNJJAA::  PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  IIMMEENNOOVVAANNJJEE  ČČLLAANNOOVV  NNAADDZZOORRNNEEGGAA  

OODDBBOORRAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  MMAANNDDAATTNNOO  OOBBDDOOBBJJEE  22001188––22002222  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročala Vera 
Pintar – predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
28. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PREDLOG ZA IMENOVANJE ČLANOV NADZORNEGA 
ODBORA OBČINE JESENICE ZA MANDATNO OBDOBJE 2018–2022 
 
Imenovanje članov Nadzornega odbora občine Jesenice za mandatno obdobje 2018 -
2022 se izvede s tajnim glasovanjem. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 26 
 ZA – 24 
 PROTI - 0 
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Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je na podlagi sprejetega sklepa o tajnem glasovanju predlagal komisijo v sestavi 
Veronika Vidmar – predsednica, Alma Rekić – članica in Marko Plečnik – član ter vprašal 
prisotne, če ima še kdo kakšen drug predlog, ali če kdo nasprotuje njegovemu predlogu.  

 
Ker ni bilo nobenega predloga ali pripombe je župan Blaž Račič predlagal  

 
29. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PREDLOG ZA IMENOVANJE ČLANOV NADZORNEGA 
ODBORA OBČINE JESENICE ZA MANDATNO OBDOBJE 2018–2022 
 
Potrdi se volilna komisija, ki bo opravila naloge tajnih volitev za izvolitev članov 
Nadzornega odbora, v naslednji sestavi:   
 
1. Veronika Vidmar - predsednica 
2. Alma Rekić - članica 
3. Marko Plečnik – član. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 26 
 ZA – 25 
 PROTI – 0 
 
Sklep je bil sprejet. 

 
 
Župan je na kratko obrazložil potek volitev, in sicer je na mizi skrinjica na kateri je pripeta 
glasovnica, ki je enaka kot so glasovnice, na kateri so napisani kandidati. Svetnice in 
svetniki, ki bodo poimensko klicani po abecednem vrstnem redu, bodo vsak posebej 
prejeli glasovnico. Zaslon za glasovanje je pripravljeno v mali sejni sobi, glasovnice 
oddajo v skrinjico na županovi mizi. Glasuje se tako, da se na glasovnici obkroži 
zaporedno številko pred imeni kandidatov, za katere se glasuje. Glasuje se lahko za 
največ sedem kandidatov. Če dva ali več kandidatov dobijo enako, najmanjše število 
glasov, ki so potrebni za izvolitev, se opravi drugo glasovanje. Pri drugem glasovanju se 
glasuje o tistih kandidatih, ki so pri prvem glasovanju dobili enako število glasov. Če tudi 
v drugem krogu dva ali več kandidatov dobijo enako, najvišje število glasov, volilna 
komisija med temi kandidati izvede žreb. 
 

- - - 
 
Župan Blaž Račič je ob 18.53 prekinil sejo zaradi zasedanja volilne komisije. 
 

- - - 
 
Župan Blaž Račič je 2. redno sejo nadaljeval ob 19.10. 
 
  
V nadaljevanju seje je o delu volilne komisije poročala Veronika Vidmar - predsednica 
Volilne komisije za izvedbo tajnih volitev za izvolitev članov Nadzornega odbora. 
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Volilna komisija je ugotovila, da je bilo razdeljenih 27 glasovnic, da je glasovalo 27 članov 
Občinskega sveta občine Jesenice, da je bilo 26 glasovnic veljavnih ter da je bila 1 
glasovnica neveljavna.  
 
Kandidati so prejeli naslednje število glasov: 
1. Endliher Romana – 9 
2. Habe Sintič Barbara – 19 
3. Jereb Žiga – 15 
4. Kepic Egon - 12 
5. mag. Klinar Rina – 14 
6. Kolbl Irena – 9 
7. Noč Mirjam – 24 
8. Ozebek Miran – 18 
9. Pem Stanislav – 21 
10. Štravs Simona - 26 
 
Izvoljeni so bili:  
 
1. Simona Štravs – 26 glasov 
2. Mirjam Noč – 24 glasov 
3. Stanislav Pem – 21 glasov 
4. Barbara Habe Sintič – 19 glasov 
5. Miran Ozebek – 18 glasov 
6. Žiga Jereb – 15 glasov 
7. mag. Rina Klinar – 14 glasov 
 
Župan Blaž Račič je predlagal  
 
30. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PREDLOG ZA IMENOVANJE ČLANOV NADZORNEGA 
ODBORA OBČINE JESENICE ZA MANDATNO OBDOBJE 2018–2022 
 
Za mandatno obdobje 2018 - 2022 se imenuje Nadzorni odbor občine Jesenice v 
naslednji sestavi: 
1. Simona Štravs, roj. 26.3.1960, stanujoča na Hrušici, Hrušica 4; 
2. Mirjam Noč, roj. 22.3.1980, stanujoča na Jesenicah, Prosvetna 5/b; 
3. Stanislav Pem, roj. 23.7.1947, stanujoč na Jesenicah, Cesta maršala Tita 41; 
4. Barbara Habe Sintič, roj. 11.11.1971, stanujoča na Jesenicah, Cesta bratov 

Stražišarjev 33; 
5. Miran Ozebek, roj. 9.6.1968, stanujoč na Jesenicah, Cesta talcev 10; 
6. Žiga Jereb, roj. 14.2.1988, stanujoč na Jesenicah, Cesta maršala Tita 1/a; 
7. mag. Rina Klinar, roj. 20.12.1952, stanujoča na Jesenicah, Plavški Rovt 7/c. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 25 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  1100..55::  

VVOOLLIITTVVEE  IINN  IIMMEENNOOVVAANNJJAA::  PPRREEDDLLOOGG  SSOOGGLLAASSJJAA  KK  IIMMEENNOOVVAANNJJUU  DDIIRREEKKTTOORRJJAA  

RRAAZZVVOOJJNNEE  AAGGEENNCCIIJJEE  ZZGGOORRNNJJEE  GGOORREENNJJSSKKEE    

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročala Vera 
Pintar – predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
31. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PREDLOG SOGLASJA K IMENOVANJU DIREKTORJA 
RAZVOJNE AGENCIJE ZGORNJE GORENJSKE  
 
Občinski svet občine Jesenice daje soglasje k imenovanju Marka Toplaka, roj. 28.3.1963, 
stanujočega na naslovu Zapuže 9, 4275 Begunje na Gorenjskem, za direktorja Razvojne 
agencije Zgornje Gorenjske.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 26 
 ZA – 25 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1111::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  PPOODDEELLIITTEEVV  PPRRIIZZNNAANNJJ  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  VV  LLEETTUU  22001199  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročala Vera 
Pintar – predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
32. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG ZA PODELITEV PRIZNANJ OBČINE JESENICE V LETU 2019 
 
Naziv Častni občan občine Jesenice se podeli Petru Papiću, roj. 16.9.1934, stanujočem 
na Jesenicah, Cesta Viktorja Svetina 18. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 27 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
33. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG ZA PODELITEV PRIZNANJ OBČINE JESENICE V LETU 2019 
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Plaketo Občine Jesenice prejmejo: 
 mag. Martina Valant, roj. 9.7.1969, stanujoča na Bledu, Bodešče 20/a, 
 Anton Justin, roj. 26.12.1957, stanujoč na Jesenicah, Cankarjeva 2 in 
 Andrej Černe, roj. 10.9.1953, stanujoč na Blejski Dobravi, Blejska Dobrava 32. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 25 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1122::  

PPRREEDDLLOOGG  SSOOGGLLAASSJJAA  KK  SSPPRREEMMEEMMBBII  PPRRAAVVIILLNNIIKKAA  OO  OORRGGAANNIIZZAACCIIJJII  IINN  

SSIISSTTEEMMIIZZAACCIIJJII  DDEELLOOVVNNIIHH  MMEESSTT  RRAAZZVVOOJJNNEE  AAGGEENNCCIIJJEE  ZZGGOORRNNJJEE  GGOORREENNJJSSKKEE  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Boris 
Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance in Veronika Vidmar – predsednica 
Statutarno pravne komisije. 
 
Dr. Borut Stražišar je opozoril, da se drugi del uskladitve plač izvede s 1.11.2019, in ne 
s 1.10.2019, kot je bilo rečeno v uvodni obrazložitvi. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
 
34. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG SOGLASJA K SPREMEMBI PRAVILNIKA O ORGANIZACIJI IN 
SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST RAZVOJNE AGENCIJE ZGORNJE GORENJSKE 
 
Občina Jesenice daje soglasje k spremembi Pravilnika o organizaciji in sistemizaciji 
delovnih mest Razvojne agencije Zgornje Gorenjske. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 26 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1133::  

PPRREEDDLLOOGG  PPRROOGGRRAAMMAA  DDEELLAA  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  

22001199  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
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O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice so poročali Miha 
Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami, 
Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe, 
Boris Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance, Miha Rezar – predsednik 
Odbora za družbene dejavnosti in Veronika Vidmar – predsednica Statutarno pravne 
komisije. 
 
V razpravi so sodelovali: Tomaž Tom Mencinger, Jernej Udir, Boris Grilc, Uroš Lakić 
in dr. Borut Stražišar. 
 
Tomaž Tom Mencinger je predlagal, da se v Program dela vključi tudi problematika 
razvoja Splošne bolnišnice Jesenice. S strani ministrstva je bila namreč 10. januarja 
pridobljena informacija, da je Splošna bolnišnica Jesenice že sedaj regijska bolnišnica. 
Poleg tega je leta 2014 država preko ministrstva na to lokacijo vložila blizu 40 milijonov 
evrov, leta 2015 56 milijonov evrov, leta 2016 in 2017 vsako leto 33 milijonov evrov, za 
leto 2018 pa podatek še ni znan. V letu 2019 pa se načrtuje zopet okoli 7 milijonov evrov 
vlaganj na obstoječo lokacijo. 
 
Jernej Udir je povedal, da se lokacijsko obe stavbi, ki sta sedaj zgrajeni v smeri proti 
Hrušici lahko tudi porušita in se tam naredi nov del bolnišnice. Vztrajati je potrebno na 
sedanji lokaciji bolnišnice, saj je bil v preteklosti tudi že del parkirišča pri Mercatorju 
namenjen za potrebe bolnišnice. 
 
Uroš Lakić je povedal, da se je potrebno povezati s Splošno bolnišnico in z Ministrstvom, 
ker verjetno sedanja lokacija prostorsko že zaradi standardov ni več primerna. Strinja se, 
da je bolnico potrebno ohraniti na Jesenicah, vendar pa bi bilo dobro vedeti tudi, kakšne 
so zahteve ministrstva. 
 
Boris Grilc je povedal, da načrtujejo organizacijo okrogle mize na temo razvoja Splošne 
bolnišnice Jesenice. Na to okroglo mizo bodo povabljeni vsi deležniki in upa, da bo 
udeležba čim večja. 
 
Dr. Borut Stražišar je povedal, da ima cela Evropa probleme z zdravniki. Lahko se 
zgradi zelo velika stavba, vendar že sedaj v Sloveniji primanjkuje zdravnikov in 
medicinskih sester. Lahko se začne z vlaganji, vendar bo potrebno najprej reševati 
kadrovsko problematiko. 
S strani Splošne bolnišnice bo potrebno še enkrat preveriti potrebe, kajti doktrina, ki je 
sprejeta tudi s strani Ministrstva, gre v smeri, da se pospešeno dela na dnevnem 
hospitalu. S tega vidika bi bilo potrebno še enkrat preveriti vse študije, ki so bile narejene 
v preteklosti. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
 
35. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA OBČINE JESENICE ZA LETO 
2019 
 
Sprejme se predlog Programa dela Občinskega sveta občine Jesenice za leto 2019, s 
pripombami in predlogi iz razprave: 

 število sej Občinskega sveta se poveča, predlog proračuna se obravnava na sejah 
Občinskega sveta v mesecu septembru in novembru, preuči pa se tudi predlog za 
sprejem dvoletnega proračuna za leti 2020 in 2021; 
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 pri Odloku o ureditvi prometa za območje »KS Sava« je potrebno dodati, da ta 
odlok obravnava tudi Statutarno pravna komisija; 

 pri Oddelku za družbene dejavnosti in splošne zadeve naj se v mesecu juniju doda 
še obravnava poročila o stanju na področju socialnega varstva; 

 v Program dela naj se vključi tudi problematika razvoja Splošne bolnišnice 
Jesenice. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 25 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1144::  

PPRREEDDLLOOGG  SSOOGGLLAASSJJAA  KK  PPRROOGGRRAAMMUU  DDEELLAA  RRAAZZVVOOJJNNEE  AAGGEENNCCIIJJEE  ZZGGOORRNNJJEE  

GGOORREENNJJSSKKEE  ZZAA  LLEETTOO  22001199  SS  FFIINNAANNČČNNIIMM  NNAAČČRRTTOOMM    

 
Uvodno obrazložitev je podala Eldina Čosatović, mag. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Žarko 
Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Boris 
Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance. 
 
V razpravi so sodelovali: Alma Rekić, Maja Križnar, Miha Rezar, Jernej Udir, Uroš 
Lakić, dr. Borut Stražišar, Eldina Čosatović in mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
Alma Rekić je povedala, da podatki kažejo, da je tudi na Jesenicah turizem v porastu. 
Zanima jo, zakaj občina Jesenice ni vključena v projekt Domače jedi dežele in doline oz. 
ali obstaja možnost, da se podoben program pripravi tudi za občino Jesenice. 
 
Eldina Čosatović je odgovorila, da bi se tudi občina Jesenice lahko vključila v projekt, v 
sklopu katerega bi se dotaknili tradicionalnih jedi v občini Jesenice. Projekt Domače jedi 
dežele in doline je pilotna izvedba evropskega projekta Alpfoodway.  
 
Mag. Vera Djurić Drozdek je pojasnila, da je Občina Jesenice želela sodelovati v tem 
projektu, vendar pa gre za čezmejni projekt, pri katerem je število partnerjev omejeno. Ko 
so izbirali partnerje, je bilo potem ugotovljeno, da imata Kranjska Gora in Radovljica več 
vsebin, ki jih v sklopu tega projekta lahko ponudita. 
 
Alma Rekić je povedala, da v občini Jesenice narašča tudi število nočitev. Zanima jo, ali 
RAGOR načrtuje kakšen projekt tudi za sobodajalce, da bi jim lahko na nek način 
pomagali, da bi se število sobodajalcev še povečalo. 
Vsi projekti v programu dela so opredeljeni v letu 2018 in preneseni v leto 2019. Zanima 
jo, kdo in na podlagi česa odobri projekte za posamezno leto, preden se le-ti posredujejo 
v potrditev Občinskemu svetu. Prav bi namreč bilo, da preden se določeni projekti 
posredujejo v potrditev Občinskemu svetu, da bi jih dobili v predpregled in da bi poskušali 
izbrati tiste projekte, ki bi bili zanimivi za Jesenice. 
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Eldina Čosatović je odgovorila, da na podlagi državne regulative RAGOR v sklopu 
SPOT točke izvaja aktivnosti za s.p. in d.o.o. Se pa vedno več sobodajalcev obrača po 
pomoč tudi na RAGOR. 
Nekateri projekti so že utečeni in se samo osvežujejo njihove vsebine (npr. podjetniški 
krožki, spodbujanje podjetništva). RAGOR vsako leto na pristojne oddelke občin 
posreduje predloge, katere projekte bi izvajali. Ima pa vsaka občina določen znesek v 
proračunu, ki ga nameni za izvajanje teh projektov.  
 
Miha Rezar je povedal, da v programu ni zaslediti ciljev, ki bi bili specifični in merljivi, zato 
je tudi konec leta težko oceniti, kaj je bilo izvedeno in kakšni so rezultati. 
Glede coworkinga je na spletni strani navedeno, da v njem sodelujejo trenutno tri podjetja 
oz. organizacije, prostih mest pa je 17. Zanima ga, kakšna so pričakovanja glede 
delovanja coworking centra do konca leta. 
 
Eldina Čosatović je odgovorila, da so cilji napisani splošno, ker se nikoli vnaprej ne ve, 
ali bo posamezen projekt potrjen na evropski komisiji ali ne. Pri posameznih projektih pa 
so cilji merljivi in točno določeni, in vsako leto se tudi poroča o doseženih ciljih. 
Coworking center je v prejšnjih letih deloval širše in tudi metoda dela je bila zastavljena 
drugače. Koordinator, ki je bil izbran v prejšnjem letu, svojega dela ni opravljal na način, 
kot bi ga moral. Za letošnje leto je predvideno samo sofinanciranje najema poslovnih 
prostorov. 
 
Maja Križnar je postavila vprašanje, koliko časa se že izvaja projekt Proč z invazivkami. 
Glede na to, da so se izvajale tudi akcije odstranjevanja invazivk, jo zanima, kakšna je 
bila uspešnost tega projekta v občini Jesenice. 
 
Eldina Čosatović je povedala, da se projekt Proč z invazivkami izvaja sedem let, vendar 
se občine različno odločajo za pristop k temu projektu. Na začetku se je zgolj ozaveščalo 
prebivalstvo o invazivkah, potem pa se je tudi na terenu izvedlo nekaj akcij 
odstranjevanja izvazivk. Občina Jesenice v letošnjem letu ni vključena v ta projekt.  
Uspešnost pri odstranjevanju invazivk je težko oceniti, ker je te naloge potrebno ves čas 
izvajati. Poleg tega se invazivke zelo hitro prenašajo, zato se ne more količinsko oceniti, 
kolikšna je bila uspešnost pri njihovem odstranjevanju. 
 
Dr. Borut Stražišar je postavil vprašanje, koliko dijakov po šolah se v povprečju udeleži 
podjetniških krožkov. 
V programu dela pogreša idejo oz. usmeritev k spodbujanju lokalnega grozdenja, ki bi 
dejansko spodbujalo lokalno podjetništvo. To nalogo bi Razvojna agencija morala 
opravljati in določiti cilje grozdov. 
Pričakoval bi, da bi se Razvojna agencija začela povezovati s Fakulteto za zdravstvo 
Angele Boškin in začela delovati kot nek fakultetni inkubator. 
Strinja se s predhodniki, da so cilji zelo nemerljivi. Pogreša več končnih rezultatov, npr. 
povečanje podjetnikov v občini Jesenice za 15 %.  
 
Eldina Čostaović je pojasnila, da se podjetniški krožki izvajajo vsako leto na vseh treh 
osnovnih šolah v občini Jesenice. Merilo je, da se jih udeleži med 7 in 10 učencev. 
Lokalno grozdenje je eden izmed ciljev. Skozi Slovensko poslovno točko je na letni ravni 
organiziranih tudi vsaj pet mednarodnih mreženj. Ta projekt je sofinanciran iz evropskega 
razpisa. Grozdi so bili 10 let nazaj zelo aktualnih, danes pa se večji poudarek daje 
poslovnemu mreženju in internacionalnim srečanjem. 
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Uroš Lakić je povedal, da je na Jesenicah največji problem, da se invazivke pojavljajo 
predvsem ob železnici in na opuščenih prostorih Železarne Jesenice. Tukaj je potrebno 
navezati stisk z lastniki zemljišč. 
 
Jernej Udir je povedal, da se japonskega dresnika skoraj ne da izkoreniniti, ker naredi v 
treh letih več kot en meter globoke korenine. Morali pa bi paziti, kdaj začne ta rastlina 
cveteti in jo takrat porezati, pa se bo razširjenost teh rastlin zmanjšala. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal  
 
36. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG SOGLASJA K PROGRAMU DELA RAZVOJNE AGENCIJE ZGORNJE 
GORENJSKE ZA LETO 2019 S FINANČNIM NAČRTOM  
 
Občina Jesenice daje soglasje k Programu dela Razvojne agencije Zgornje Gorenjske za 
leto 2019 s finančnim načrtom. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 23 
 PROTI - 2 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
37. sklep 2. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 24. 1. 2019: 
PREDLOG SOGLASJA K PROGRAMU DELA RAZVOJNE AGENCIJE ZGORNJE 
GORENJSKE ZA LETO 2019 S FINANČNIM NAČRTOM  
 
Razvojna agencija Zgornje Gorenjske naj v nadaljevanju svojega poslovanja da večji 
poudarek projektom, ki so namenjeni razvoju turizma, trajnostni mobilnosti, varovanju 
okolja, razvoju kolesarstva, ipd. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 27 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1155::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  OOPPRRAAVVLLJJEENNEEMM  NNAADDZZOORRUU  PPRROOJJEEKKTTAA  PPOOHHOODDNNIIŠŠTTVVOO  VV  OOBBČČIINNII  

JJEESSEENNIICCEE  VV  LLEETTUU  22001177  IINN  PPOORROOČČIILLOO  OO  DDEELLUU  NNAADDZZOORRNNEEGGAA  OODDBBOORRAA  VV  

MMAANNDDAATTNNEEMM  OOBBDDOOBBJJUU  22001144  ––  22001188  

 
Uvodno pojasnilo je podal predsednik Nadzornega odbora Občine Jesenice v 
mandatnem obdobju 2014 – 2018, mag. Vojko Otovič. 
 
Razprave ni bilo, prav tako pri tej točki ni bilo glasovanja. 
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TTOOČČKKAA  1166::  

IINNFFOORRMMAACCIIJJEE,,  VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
Župan Blaž Račič je svetnikom predstavil informacije in o trenutnem stanju na 
Odlagališču Mala Mežakla in o sestanku s predstavniki Ekogorja. 
 
 
Župan Blaž Račič je odprl razpravo še za vprašanja in pobude svetnikov:  
 
 
16.1 Jure Krašovec – pobuda – ustno 
1. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Ima občutek, da se bo zgodovina še ponavljala, saj gospod Hrženjak že tri leta obljublja, 
da bo odpadke odpeljal iz Male Mežakle. Ekogor naj odpadke odstrani iz občinskega 
zemljišča oz., če bodo odpadki na tem zemljišču ostali, potem naj Ekogor plača 
najemnino in odškodnino. Sedaj namreč odpadke na to zemljišče odlagajo zastonj. 
 
 
16.2 Alma Rekić – vprašanje – ustno 
2. vprašanje 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Zanima jo, ali ima Ekogor občinsko zemljišče, na katero odlaga odpadke, v najemu in 
kakšno najemnino plačuje Občini. 
Ne zdi se ji sprejemljivo, da bi Ekogor občinsko zemljišče uporabljal zastonj. Najslabše od 
vsega pa je zavajanje občanov že vsaj dve leti s strani g. Hrženjaka. Osebno mu je rekla, 
naj se držijo nekih rokov in naj ne daje obljub, katerih se ne da izpolniti. S tem se namreč 
razjezi občane. Apelira tudi na župana, naj ne daje obljub, katere ne bo mogel izpolniti, 
ker to ni prav in so občani potem upravičeno jezni. Ko se govori o rokih in o obljubah, je 
potrebna previdnost.  
 
Župan Blaž Račič: 
Predstavniki Ekogorja so ponudili najemnino za najem tega zemljišča, vendar se mu 
osebno ne zdi smiselno, da bi Občina to zemljišče dala v najem. Postavlja se namreč 
vprašanje, kam odtekajo odpadne vode, ki se izcejajo iz odloženih odpadkov. Če Občina 
zaračuna najemnino, je s tem hkrati tudi odgovorna za odtekanje teh izcednih vod. 
 
Alma Rekić: 
Strinja se s tem, da gre za onesnaževanje, vendar je naša naloga, da se smeti Ekogorja 
odpravijo stran.  
 
Župan Blaž Račič: 
Podjetje Ekogor se je opozorilo, vendar je Občina sama prešibka in nima pravih 
mehanizmov. Lahko Občina Ekogor napade s pravnimi sredstvi, lahko se na deponijo 
pripelje tudi inšpekcijo, ki bo ugotovila, da je potrebno odpadke pospraviti stran. Kam 
bodo odpadke pospravili pa država ne ve. Zato se je Občina obrnila na Ministrstvo za 
okolje po pomoč države. 
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Dal je obljubo, da se bodo odpadki pospravili, vendar sami tega ne moremo narediti. 
Lahko pa se naredi prostovoljna delovna akcija in se bo s samokolnicami te odpadke 
vozilo stran. Vendar sem ne ve, kam bi se jih lahko vozilo. 
 
Alma Rekić: 
Župan je dal obljubo, da bo te odpadke odpravil takoj. Sama ve, da to ni mogoče, in to je 
razumljivo. Drugo obljubo je župan dal na sestanku, da bo do začetka meseca maja to 
urejeno. Verjetno tudi to ne bo možno, zato apelira na župana, da ne daje obljub, katere 
ne bodo realizirane. 
 
 
16.3 Boris Grilc – pobuda – ustno 
3. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Preveri naj se pogodba o podelitvi stavbnih pravic, saj so v tej pogodbi točno navedena 
zemljišča, ki jih Ekogor lahko uporablja. To lepo opredeljuje tudi 43. člen koncesijske 
pogodbe.  
 
 
16.4 Uroš Lakić – vprašanje – ustno 
4. vprašanje 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
V prejšnjem mandatu je bilo rečeno, da se koncesijska pogodba izteče čez dve leti in jo 
zato nima smisla prekinjati. To je rekel g. Mencinger kot takratni župan, kar pomeni, da so 
bili člani Občinskega sveta tudi s strani občinske uprave včasih zavedeni.  
Zanima ga, kdo in zakaj je podal informacijo, da nima smisla prekinjati koncesijske 
pogodbe z Ekogorjem, ker se le-ta čez dve leti izteče. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
Preveri naj se, kdo je dal tako informacijo, kajti sam takih informacij ni nikoli dajal. 
 
 
16.5 Boris Grilc – pobuda – ustno 
5. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Občina ima na podlagi sklenjene koncesijske pogodbe možnost nadzora in tudi lahko 
poda ukrepe. Pogleda naj se dejansko stanje na zemljiščih in ustrezno ukrepa. 
 
Župan Blaž Račič: 
Občina lahko odpove koncesijsko pogodbo, vendar to ni rešitev, ker bodo v tem primeru 
odpadki še vedno ostali na sedanji lokaciji.  
 
 
16.6 dr. Borut Stražišar – pobuda – ustno 
6. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Daje pobudo, da se začne voditi register nerealiziranih sklepov Občinskega sveta, da 
bodo svetniki lahko dobili pojasnilo, kateri sklepi še niso realizirani in iz kakšnih razlogov. 
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16.7 dr. Borut Stražišar – pobuda – ustno 
7. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Daje pobudo, da se za Občinski svet do naslednje seje pripravi celovita informacija o 
stanju na odlagališču Mala Mežakla, o sklenjeni koncesijski pogodbi in o možnih ukrepih 
glede na dejansko stanje. 
 
 
16.8 Jernej Udir – pobuda – ustno 
8. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Predlaga, da se organizira ogled odlagališča na Mali Mežakli. 
 
 
16.9 Maja Križnar – pobuda – ustno 
9. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Stanovalci Belega polja na Hrušici se pritožujejo glede šoferjev avtobusnega prevoznika 
Arriva, ker naj bi le-ti urinirali kar okoli postajališča. Podjetje naj se pozove, da naj šoferje 
opozori glede njihovega ravnanja, ali pa naj jim na postajališču postavi prenosno 
stranišče.  
 
 
16.10 mag. Almin Gorinjac – pobuda – ustno 
10. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Apelira na župana, da naj pri zadnji točki dnevnega reda bolj nadzira vodenje postopka. 
Svetniki in svetnice pa naj postavljajo vprašanja in pobude skladno z 20. členom 
Poslovnika, ki določa, da naj bo pobuda dana ustno ali pisno, naj bo ustrezno utemeljena 
ter naj bo kratka in razumljiva. 
 
 
16.11 mag. Almin Gorinjac – pobuda – ustno 
11. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Daje pobudo, da naj se ugotovi, ali prihaja do kršitve koncesijske pogodbe, sklenjene s 
podjetjem Ekogor. Če prihaja do kršitve te pogodbe, naj se ugotovi, ali se uporablja 
občinsko zemljišče za nedovoljeno odlaganje odpadkov ter onesnaževanje. V tem 
primeru naj se ugotovita neupravičena uporaba in obseg škode, ter se sprožijo ustrezni 
postopki zoper koncesionarja. 
 
 
16.12 Jure Krašovec – pobuda – ustno 
12. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
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Daje pobudo, da naj Občina Jesenice začne črpati evropska sredstva v večjem obsegu, 
ker ima občutek, da jih sedaj črpa premalo. 
 
 
16.13 Jure Krašovec – vprašanje – ustno 
13. vprašanje 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
V prejšnjem mandatu Občinskega sveta je bilo podanih veliko pobud. Te pobude niso bile 
take, da se ne bi dale izvesti, vendar so bili odgovori na večino teh pobud taki, da se 
pobude ne dajo realizirati. Ena takih pobud je npr. ureditev vodovoda na Likovičevi ulici 
na Slovenskem Javorniku. Zanima ga, ali morajo vse nerealizirane pobude sedaj vložiti 
še enkrat, ali se lahko po zapisnikih pregleda, kaj še ni bilo realizirano in se to izvede. 
 
 
16.14 Janez Marinčič – pobuda – ustno 
14. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na bolj obrobnih delih mesta in na podeželju se ukinjajo pošte, trgovine in bankomati. 
Krajevna skupnost Hrušica je dopis glede bankomata posredovala na veliko bank, pa od 
večine niso niti dobili odgovora. Trgovina se je na Hrušici zaprla kar čez noč, pošta pa 
deluje samo še dve uri dnevno.  
Daje pobudo, da se razmisli, kako pristopiti k temu, da se bodo te dejavnosti zopet 
izvajale tudi izven samega centra mesta. Sam osebno se je že pogovarjal z lastnico 
trgovine na Blejski Dobravi, ali bi bilo možno tako obliko trgovine vzpostaviti tudi na 
Hrušici.  
 
Župan Blaž Račič: 
Občina nima nekih neposrednih mehanizmov, s katerimi bi lahko vplivala na poslovne 
odločitve zasebnih podjetij. V občini Jesenice je bilo nekaj poslovalnic Pošte zaprtih, taki 
primeri pa so tudi drugod po Sloveniji, zato je Občina Jesenice že posredovala pobudo 
na Skupnost občin Slovenije, da občine skupno nastopijo do Pošte Slovenije glede 
njihove poslovne odločitve o zapiranju manjših poslovalnic. 
 
 
16.15 dr. Borut Stražišar – pobuda – ustno 
15. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Pri ukinjanju npr. bankomatov gre za vprašanje diskriminacije starejše populacije. Na 
ravni Skupnosti občin Slovenije bo potrebno podati enotno prijavo na regulatorja, to je 
Banko Slovenije, zaradi diskriminacije stare populacije, ker jim na ta način onemogočajo, 
da pridejo do svojih prihrankov. V Avstriji in v Nemčiji so s takimi tožbami v posameznih 
lokalnih skupnostih uspeli in banke v Nemčiji so uvedle t.i. univerzalne bankomate. 
Enak pristop velja tudi za trgovine in ostale sektorje. Potrebno je pritisniti na ustrezna 
ministrstva, da v primeru, da se te stvari ne bodo uredile, da bo potrebno iti na Evropsko 
sodišče zaradi diskriminacije določenega dela prebivalstva. 
 
 
 
 



27 

 

16.16 Vlado Mlinarec – vprašanje – pisno 
16. vprašanje 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Igralci HDD Jesenice, ki imajo svoje prostore v dvorani Podmežakla, že kar nekaj časa 
prosijo, čakajo in sprašujejo odgovorne, kdaj se bo v njihovo garderobo zopet napeljala 
kabelska TV. Namreč pred obnovo dvorane je bila garderoba članskega hokejskega 
moštva opremljena z priključkom za kabelsko TV. Ko se je dvorana prenavljala, pa tega 
priključka ni več. Čeprav so mnogokrat zaprosili, da se TV priključek zopet vzpostavi, pa 
odgovorov s strani odgovornih, ki upravljajo z dvorano Podmežakla oziroma Občine ni. 
Vse prevečkrat se radi hvalimo kako je hokej paradni konj športa na Jesenicah in kako 
jim je treba zagotoviti najboljše pogoje za delo, pa se vse konča že pri tako majhni oviri 
kot je prošnja za napeljavo TV priključka. Čeprav napeljava kabla do garderobe in 
vzpostavitev TV priključka ne predstavlja za zavod niti za Občino ne vem kakšne finančne 
obremenitve, pa le tega ne storijo, tako da televizor, ki ga je klub kupil in je bil pred 
obnovo dvorane v uporabi, pa je sedaj že nekaj časa neuporaben. Zato vas v svojem 
imenu in imenu LEVICE Jesenice sprašujem in prosim za odgovor: 
Zakaj se ta TV priključek ne naredi in kakšni so razlogi, oziroma kdaj se bo ta TV 
priključek  naredil? 
 
 
16.17 Vlado Mlinarec – pobuda – pisno 
17. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Mestni promet v občini ostaja še vedno Ahilova peta Jesenic. Ne samo, da se je z 
prevzemom podjetja Alpetour (sedaj Ariva) stanje za uporabnike poslabšalo, mestni 
promet ne zajema celotnega območja mesta Jesenic. Meje mesta se končajo z eni strani 
na Hrušici, na drugem koncu pa pri naselju Potoki. In ravno to naselje je iz mestnega 
prometa izvzeto. Do tega naselja lokalni promet ne vozi. Še več, tudi cena vozovnice je 
za te prebivalce, ki bi se želeli pripeljati do bolnice višja. Pojasnilo: Cena vozovnice v 
vsem mestnem prometu od Hrušice (Belo Polje) do Koroške Bele (trgovina) in naprej do 
Blejske Dobrave (pokopališče) je 1,30 €. V kolikor pa se nekdo želi prepeljati iz naselja 
Potoki (ki so ravno tako del Jesenic) do bolnice, pa mora za tako vožnjo plačati 1,80 € 
(čeprav je dolžina prevoza bistveno krajša kot ta, ki sem jo zgoraj omenil). Kot problem 
pa tudi izpostavljam frekvenčnost prevozov. Ko se med Hrušico in Koroško Belo 
uporabniki lahko vozijo skoraj na vsakih 15 minut, ostanejo prebivalci Potokov vezani 
samo na medkrajevni oziroma linijski prevoz. Zavedamo se težave ki jo predstavlja ozka 
in dokaj strma dolina na tem območju, kjer zaenkrat ni možnosti za izgradnjo postajališča 
z obračališčem, ki bi omogočalo da bi lokalni avtobusi vozili do omenjenega naselja. 
Sama sprememba definicije postajališča za nobenega od vpletenih (Arriva in Občina) 
nima nobenih finančnih posledic, vendar pa se spremeni cena vozovnice in s tem izenači 
vse uporabnike mestnega prevoza na Jesenicah. Zato podajam pobudo:  
da se avtobusno postajališče Potoki opredeli kot postajališče mestnega prometa in s tem 
omogoči prebivalcem naselja Potoki plačevanje vozovnice po isti ceni (1,30 €), kot to 
velja za ostali del prebivalcev mesta Jesenice, ki koristijo to vrsto prevoza. 
 
 
16.18 Vera Pintar – pobuda – pisno 
18. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
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Predlaga, da se kriteriji za naziv častnega občana spremenijo oz. dopolnijo, ker se 
običajno razpravlja o tem, ali je zaslužen ali ne. Sama meni, da bi moral nosilec naziva 
»častni občan« biti toliko poznan, da bi ga zaradi njegovih del poznali vsaj Jeseničani. 
 
 
16.19 Uroš Lakić – vprašanje – pisno 
19. vprašanje 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Lansko leto jeseni se je zgodil posek dela drevoreda na Ul. Franca Benedičiča, ki je bil 
deležen tudi medijske obravnave. 
Posek je bil naročen s strani Stanovanjskega sklada Republike Slovenije, kot lastnika 
zemljišč, z razlago o gospodarnem ravnanju, saj je posek cenejši kot obrezovanje in naj 
bil dogovorjen z lastniki stanovanj v bližnjem bloku. 
Razume, da so v ozadju vedno finance, vseeno pa ne more prezreti dejstva, da je bil tu 
posekan le del dreves, ki so stala na parcelah v lasti Stanovanjskega sklada. V naravi to 
pomeni, da so dela močno vplivala na izgled soseske in na ugodje stanovalcev. 
Ustrezne službe sprašuje, ali je bil posek izveden zakonito, saj so drevesa stala le dober 
meter od občinske ceste. 
Obenem daje pobudo, da se z občinskim odlokom v bodoče prepreči takšne posege, ki le 
na račun varčevanja kratkoročno pocenijo vzdrževanje, dolgoročno pa slabšajo naš 
življenjski okoliš. 
 
 
16.20 Svetniška skupina LO LEVICA Jesenice – Jeseniška Alternativa – pobuda – 
pisno 
20. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Turizem je največja svetovna gospodarska dejavnost in s svojimi lastnostmi predstavlja 
najznačilnejše področje družbenega razvoja v 21. stoletju. Turizem je civilizacijski 
dosežek sodobnega časa in eden temeljnih dejavnikov ekonomskega razvoja. Turizem ni 
dejavnost, ki bi lahko obstajala neodvisno od drugih gospodarskih sektorjev. Turistična 
ponudba povezuje številne gospodarske panoge ožje in širše regije in druge dejavnosti, 
ter ima velike multiplikacijske učinke. V zadnjih letih se je turistični trg zelo spremenil, 
narašča povpraševanje po avtentičnih izkušnjah, vključujoč kulturo, izobraževanje, 
naravo in podobno. 
 
Zato svetniška skupina LO LEVICA Jesenice – Jeseniška Alternativa podaja pobudo, da 
občinska uprava v sodelovanju z RAGOR-jem in drugimi pristojnimi službami pripravi 
izhodišča oziroma plan projektov za obdobje do leta 2022, katere naj pregledajo 
posamezni odbori in potrdi Občinski svet. 
 
To naj velja za vsa pomembna področja, in ne le za turizem, kajti ne sme se dogajati, da 
posamezni občinski oddelki sami odločijo katere projekte sprejeti oziroma potrditi in 
katerih ne. Menijo, da na takšen način zagotovijo boljše in mogoče razumnejše sprejetje 
projektov, ki bi bili dobri za našo občino in s tem ne bi prihajalo do tega, da bi na občinski 
ravni zaostajali na področjih, ki so pomembna tudi za sam razvoj in prepoznavnost 
občine. 
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Ne sme se namreč dogajati, da izgubljamo projekte, ki bi bili zanimivi za razvoj in nov 
zagon v občini, ki bi bili zelo dobrodošli kot nek premik naprej, zato želijo pri reševanju 
pobude aktivno sodelovati. 
 
 
16.21 Svetniška skupina LO LEVICA Jesenice – Jeseniška Alternativa – pobuda – 
pisno 
21. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Že v mandatu 2014-2018 je bila odprta razprava, ki se je nanašala na nevarnosti 
železarskega mostu (zeleni) nad Tušem, ki je v slabem stanju in v fazi propadanja. Most 
je nevzdrževan in zelo nevaren, posebno v zimskem času. Seveda pa je most namenjen 
tistim, ki živijo Podmežaklo in predstavlja nekako krajšo pot oz. povezavo do trgovin in 
samih Jesenic. 
 
Kot je bilo ugotovljeno, lastništvo tukaj ni urejeno, vendar pa je bilo na izpostavljeno 
problematiko že nekaj sestankov v smeri ureditve mostu in zagotovitve varnosti njegovih 
uporabnikov. Kot je bilo svetnikom predstavljeno, je bil Acroni pripravljen sodelovati pri 
obnovi z nabavo materiala. 
 
Glede na to, da je stanje mostu slabo in se sami pogovori niso nadaljevali, podajajo 
pobudo, da župan čimprej pristopi k nadaljevanju pogovorov z Acronijem, in da se 
pohodna površina mostu sanira, ter se s tem preprečijo morebitne poškodbe uporabnikov 
mostu. 
 
 
16.22 Svetniška skupina LO LEVICA Jesenice – Jeseniška Alternativa – pobuda – 
pisno 
22. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Svetniki LO Levice Jesenice – Jeseniške Alternative smo zasledili, da je kar nekaj občin 
vključenih v projekt, ki je namenjen starejši populaciji občanov in občank, in se nanaša na 
brezplačne prevoze starostnikov iz ruralnih območij. To izvaja Zavod za medgeneracijsko 
solidarnost Sopotniki (v nadaljevanju: Zavod). Praksa Zavoda je, da se z občino, ki želi 
implementirati storitev brezplačnih prevozov za starostnike, sreča na sestanku, kjer 
podrobneje predstavijo način delovanja. 
 
Model Zavoda namreč ni tipična storitev, saj vključuje zelo širok nabor različnih 
deležnikov (občine, starostniki, prostovoljci, profesionalne institucije, ki skrbijo za 
starostnike, lokalni podjetniki…), zato je pomembno, da imajo priložnost točneje prikazati, 
kako lahko z omejenimi sredstvi (npr. 1 vozilo) in dobrim sodelovanjem zagotovijo 
kakovostno storitev širokemu krogu starostnikov (predvsem tistim iz podeželja in zaledja 
mest, ki največkrat »izpadejo« iz območja delovanja javnega prometa). Hkrati so v skoraj 
5 letih delovanja in z izkušnjami iz 11 občin (s februarjem 13), kjer se storitev uspešno 
izvaja, spoznali, da ne rešujejo zgolj problematike mobilnosti starostnikov, pač pa so tudi 
motivator, ki mnoge starostnike, ki so bili do nedavnega »ujetniki svojega doma« re-
aktivirajo in jim omogočijo nove izkušnje in nova druženja v starosti, ter jim na tak način 
vsaj nekoliko polepšajo in olajšajo njihovo življenje. 
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Zato podajajo pobudo, da se skupaj s predstavniki Občine in zavoda Sopotnik srečajo na 
uvodnem sestanku in ugotovijo, kakšne so možnosti sodelovanja in kakšni so učinki 
delovanja Zavoda za starostnike, saj se tudi v občini Jesenice starostna meja občank in 
občanov hitro dviguje. 
 
 
16.23 Irena Kolbl (občanka) – pobuda – pisno 
23. pobuda 2. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 24. 1. 2019 k 16. točki 
dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Občani Jesenic se soočajo z bohotenjem legalnih neurejenih odlagališč odpadkov, 
nesaniranimi površinami ter slabo kontrolo izpustov in emisij. 
 
Gre za probleme na Mali Mežakli (kopičenje lahke frakcije), obrata za predelavo sveč 
(kopičenje neprimernih sveč za predelavo), zbiranje in predelava surovin (kopičenje 
materiala, ki nima možnosti predelave). Sočasno se srečujemo z neizpeljano sanacijo 
površin bivše železarne (k zemljiščem bi dodali še sode z neznano vsebino). Dokaj 
nekontrolirano je delovanje odpraševalnih naprav v SIJ in predvsem stanje mulja in obale 
reke Save pod obrati jeklarne. Tudi avtocesta in železnica s svojimi izpusti iz vozil 
poslabšujeta kakovost površin, ki naj bi bile primerne tudi za kmetijstvo. 
 
Občina Jesenice naj pripravi analizo obstoječega stanja, sanacijske ukrepe z dolgoročno 
strategijo varovanja degradiranega okolja. Pri pripravi dokumentacije bi si lahko pomagali 
tudi s strokovnjaki nevladnih organizacij, kot so Alpe Adria Green (sedež na Jesenicah), 
in Greenpeace (Ljubljana), ki preko svojih povezav v EU pripomorejo k kvalitetni in 
nevtralni analizi in kasnejših ukrepih. Ravno tako bi stališča in kritje financiranja morala 
podati Vlada RS in ministrstva, ki so neposredno in posredno vpletena v ta »legalna« 
odlagališča in skrb za kontrolo vpliva industrije in prometa na okolje. 
 
Kratkoročno gledano je takoj potrebna analiza dokumentov in pogodb z izvajalci. Le-ti se 
morda ne držijo dogovorov v pogodbah. V kolikor to drži, naj se jim pogodbe prekinejo 
oziroma naj se sklenejo dodatni dogovori, ki bodo vsebovali tudi nadomestila. Če dogovor 
ne bo možen, naj se takoj ustavi dovoz teh materialov na vse zgoraj navedene lokacije. Z 
analizo in ukrepi naj se seznani tudi Občinski svet. 
 
S podobnimi problemi se srečuje še nekaj občin v Sloveniji, zato bi bilo smotrno 
povezovanje in izmenjava dobrih praks. V nadaljevanju pa skupen nastop županov 
napram državi, ki okoljevarstvene probleme rešuje prepočasi in včasih tudi na ne najbolj 
optimalen način. 
 
 
Drugih informacij, vprašanj in pobud ni bilo, zato je župan Blaž Račič 2. redno sejo 
Občinskega sveta zaključil ob 20.50 uri.  
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